
CCOO reclamem a la Direcció un nou període per 
prorrogar les novacions de les hipoteques a tipus fix
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Per tot això, CCOO hem sol·licitat per carta l’obertura d’un 
segon període d’adscripció, en les mateixes condicions, 
d’aquelles hipoteques que, per diferents raons, no s’han dut a 
terme. (veure carta) 
La millora del clima laboral a Banc Sabadell és una prioritat per 
a CCOO. Per això, la Direcció hauria de fer un esforç extra perquè 
qualsevol mesura adoptada tingui el consens adequat i sobretot 
facilitar que tota la plantilla s’hi pugui acollir en temps i forma.
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La decisió de la Direcció d'obrir una finestra perquè poguéssim novar les hipoteques a tipus fix, és 
una mesura que CCOO incloíem a la nostra proposta per millorar el clima laboral. 
La publicació d'aquesta mesura per part del Banc, sumat a la poca voluntat d'aquesta Direcció 
per consensuar-la, fa que s'hagin quedat a mitges i que el procés hagi estat “fugaç”. 
Hem d'afegir, a més, que hi ha altres modalitats de préstecs destinats a l'habitatge que han 
quedat fora del perímetre i que afecten igualment el poder adquisitiu de la plantilla.

http://www.ccoo-servicios.es/archivos/bs/cartanovacion_2022.pdf

